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Nok en sesong er unnagjort. Vi har gjennomført 3 dugnader hvor dem 2 første omhandlet å samle og 

legge ut gummikuler. Dette var en stor jobb. Den siste dugnaden gikk ut på å rydde banen for snø, da 

snøfallet har vært ekstremt mye i 23/24. 

Vi i banekomite har også fått tak i ca 12 tonn med gratis gummikuler fra TTIF. Dem er lagret i 1000 

liters dunker som står på teknisk.  Gummikulene er urene, slik at det må gjennom granulatrenser før 

vi legger dem ut på banen. Dette er en stor kost spart mtp at vi fikk dette av TTIF. Dette er noe som vi 

kan hente og legge ut ved behov. 

 

Vi har hatt noen utfordringer med traktor og kommunen med vedlikehold av traktor. Etter ett nytt 

møte med kommunen så er det kommet klarhet i at kommunen SKAL stå får vedlikehold av traktor. Vi 

i banekomite er nødt til å skjerpe renhold av traktor. Vi har også hatt noen utfordringer med 

bemanning i banekomite. Det vil si at ikke alle har vedlikeholdt sine uker, som har resultert i at banen 

ikke har fått nødvendig vedlikehold i dem gjeldende ukene. 

Ellers så har banen blitt måket ved snøfall, saltet godt i kalde perioder, sloddet 2 ganger i uken og 

overfalte rens hver 5 uke.  

 

I 2024 har banekomite som mål og fortsette de ukentlige gjøremålene, samt forbedre 

innbytterbuene, sjekk av alle mål og nett, justere håndtakene på små mål, og legge ut gummikuler. 

 

Mvh 

Roy-Andre Slåttland 

Banekomiteleder 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 


